
2019 Yılında proje fikrimizi oluşturmaya başladık. 2 haftalık yapılan proje semineri sonucunda 

projemiz ortaya çıkmıştır. Projemiz onaylandıktan sonra Yönetim ekibi, Kalite yönetim ekibi, 

Lojistik, Eğitim uzmanları ve sorumluları toplantısını gerçekleştirdik. Olabilecek riskler 

üzerinde durduk. Zorlandığımız en önemli konu ise vize konusu olmuştur.  

 

   

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

    



     


